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329 PvdA 1 nvt Volgens de najaarsnota zijn voor het jaar 2020  opbrengsten 

bouwvergunningen van €570.000 begroot (in de primaire begroting werd 

uitgegaan van een bate van €583.000). In de najaarsnota schrijft het 

college vervolgens dat slechts opbrengsten ten bedrage van €230.000 

zijn te verwachten waardoor er een nadeel ontstaat van €350.000. 

Vervolgens wordt voorgesteld om €350.000 te onttrekken uit de 

egalisatiereserve Omgevingsvergunningen.

Het voorstel om €350.000 te onttrekken uit de egalisatiereserve leidt tot 

de veronderstelling dat de begrote lasten niet lager zijn dan begroot. Is 

deze veronderstelling juist?

De werkelijke kosten zijn niet lager dan begroot. Het aantal aanvragen 

omgevingsvergunning in 2020 wijkt nauwelijks af van de aantallen uit 

voorgaande jaren. Wel is de samenstelling het totaal aan aanvragen anders dan 

voorgaande jaren. Afgelopen jaar zijn er nauwelijks grote projecten vergund die 

relatief veel leges opleveren. Het overgrote deel van de vergunningen die zijn 

aangevraagd zijn voor aan- en uitbouwen, bijgebouwen, dakkapellen en 

verbouwingen van woningen. Deze aanvragen leveren relatief gezien weinig 

leges op. Dit in combinatie met de nieuwe leges systematiek resulteert in een 

grotere afwijking tussen begrootte en werkelijke legesopbrengsten dan bij de 

oude legessystematiek. Ter illustratie: Het behandelen van een aanvraag voor 

het uitbreiden van een woning kost gemiddeld 15 uur en levert gemiddeld 

€2.000,= aan leges op terwijl het behandelen van een aanvraag voor een 

appartementengebouw gemiddeld 30 uur vergt maar wel gemiddeld 75.000 aan 

leges oplevert.

329 PvdA 2 nvt De PvdA gaat ervan uit dat de begrote lasten bestaan uit vaste kosten en 

variabele kosten. Is deze veronderstelling juist?

De begrote kosten bestaan met name uit personele kosten en dus uit vaste 

lasten.

329 PvdA 3 nvt Toen in de loop van dit begrotingsjaar bleek dat de baten aanzienlijk 

lager zouden uitvallen dan begroot, welke maatregelen zijn toen 

genomen om te komen tot bijsturing waardoor ook de lasten aanzienlijk 

zouden kunnen dalen? Zo ja, wat is het effect van deze maatregelen?

Omdat de kosten vooral bestaan uit vaste kosten is daar lopende een jaar 

nauwelijks op te sturen. Daarnaast is het aantal aanvragen en de daarbij 

behorende behandelcapaciteit nauwelijks anders afgelopen jaren. De in 2020 

ingevoerde legessystematiek verdeelt de kosten voor het behandelen van 

aanvragen omgevingsvergunningen evenrediger over alle aanvragen maar geeft 

daardoor wel een kans op grotere verschillen tussen begrote kosten en 

opbrengsten en de werkelijke. Om dit gevolg op te vangen is een 

egalisatiereserve ingesteld zodat de schommelingen in de opbrengsten over 

meerdere jaren afgevlakt kunnen worden.

329 PvdA 4.1 nvt Heeft het college -  vanwege de aanzienlijk lagere baten – zich ervan 

vergewist of sprake is van substantieel lagere personele inzet ten 

behoeve van de afhandeling van deze vergunningen en of sprake is van 

(tijdelijke) overheveling van hiervoor gereserveerde personele capaciteit 

voor werkzaamheden anders dan de behandeling van 

bouwvergunningen? 

Lagere legesopbrengsten zijn geen gevolg van minder personele inzet. Zoals als 

bij het antwoord op vraag 1 is aangegeven is het aantal aanvragen 

omgevingsvergunningen in 2020 nauwelijks afwijkend van het aantal in 

voorgaande jaren. Alle personele capaciteit die beschikbaar is voor het 

behandelen van aanvragen omgevingsvergunning wordt daarvoor ingezet. Er is 

dan ook geen sprake van overheveling van capaciteit naar andere 

werkzaamheden. Overigens zal de organisatie opnieuw worden ingericht als 

gevolg van de ontvlechting van de WODV en de eisen die de nieuwe 

Omgevingswet per 1.1.2022 stelt. De opgedane ervaringen zullen daarin 

meewegen

329 PvdA 4.2 nvt Zo ja, wat zijn de bevindingen van het college?

329 PvdA 4.3 nvt Indien het antwoord op 4.1 positief is en blijkt dat er inderdaad sprake is 

van personele inzet op andere terreinen, acht het college in dat geval 

toerekening van lasten aan de post bouwvergunningen juist?

Zie antwoord op vraag 4.1.
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